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Interpellation ifrån Socialdemokraterna i Nacka 
Till Mats Gerdau (m) 

Kommunens utnyttjande av VA- och avfallskollektiven 

2016 bolagiserade Nacka kommun VA- och avfalls kollektiven genom bildandet av Nacka Vatten 
och Avfall AB. Det skulle bli enklare att särskilja de kostnader som kollektiven lagligt ska stå för i 
kommunala investeringsprojekt. Det var också därför vi Socialdemokrater ställde oss bakom 
bolagiseringen.  

På dessa tre år kan vi konstatera att väldigt lite har skett i denna riktning. Kommunen fortsätter 
schablonisera kostnaderna för exploateringsprojekten ut till kollektiven på ett sätt som det varken 
styrks eller verkar finnas en vilja att styrka. När NVOA har begärt underlag för de 
schablonberäknade kostnader som bolaget faktureras av Nacka kommun har de hänvisats att 
själva ta fram uppgifterna bakom kommunens fakturering.  

Utöver det har även Alliansens år efter år försökt att ta ut en ”koncernavgift” på 2 miljoner kr per 
år då NVOA är en del av Nacka Stadshus AB. En utgift företagets styrelse vägrat betala eftersom 
det aldrig inkommit en specifikation av vilka tjänster bolaget konkret betalar för och således vore 
olaglig att betala. Dessa återkommande felaktigheter har påpekats av NVOA styrelse, ledning, 
såväl som revisorer, men fortsätter ändå.  
 
Socialdemokrater i Nacka undrar därför:  
 

- Hur ser kommunstyrelsens ordförande på att dessa uppenbara felaktigheter fortskrider? 
- Vad anser kommunstyrelsens ordförande om att NVOA tvingats höja avgifterna med 

30% samtidigt som dessa felaktigheter fortskridit?  
- Vilka, om några, åtgärder kommer kommunstyrelsens ordförande att ta för säkra att VA- 

och avfallsavgifterna som kommuninvånare betalar inte går till annat än det dem är 
avsedda för? 
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